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 עדכון על מכרז המנכ"ל לאשכול 

 על משרת המנכ"ל  שמעון לנקרי: עדי תן בבקשה עדכון על המגישים

 מועמדים מתאימים  2-3מועמדים, יש כ  15 עדי הרטל: הגישו עד כה

זה   חסוך את הועדה המקצועיתנועדת האיתור, ו ו עבור ישר לנשמעון לנקרי: אני מציע שאם אין הרבה מועמדים  

 מוסכם? 

 : אם יהיו עוד מועמדים ראויים? דוידוביץ משה

עוד הרבה  ובהנחה ולא יהי נבחן אותם אבל נכון להיום אין מועמדים אם יהיו עוד מועמדים ראויים  :שמעון לנקרי

   כי המועד של הועדה המקצועית הוא רחוק ואנחנו רוצים לקדם את הנושא. מעמדים נקדים את ועדת האיתור

 מועמדים שעומדים בתנאי הסף נקיים רק את ועדת האיתור  8: במידה ויהיו פחות מ החלטה

 

 דוח תקציב מול ביצוע חצי שנתי 
 מהתקציב והאיגוד מאוזן תקציבית  80%, יש מימוש של  ביצוע החציוני של  האיגודהדוח  : מציגה את  עבד רימא

 ? 20%שמעון לנקרי: למה אין ניצול של 

 שטרם קרו, או בתוכניות שלא יצאו לפועל  תלויים בשימוש של הרשויות במכרזים מהתקציביםחלק  :עבד רימא

 כמו למשל מכרז תצ"א  :כהן את-לי

 

לאחר  אותם או קיבלנו חלק מהכספים ו/כי עוד לא קיבלנו ממשרדי הממשלה  זמניעון : בתב"רים יש גרעבד רימא

 יוני והם נדחו לרבעון הבא. 

 . סיימנו עם האיגוד

 

 

   7714תוכנית השקעות 

לא  ש , הכסף ילך, אנחנו צריכים להחליט שרשות 23סט  ואוג עד מומש לא י אם התקציב  רבותי  :לנקרי  שמעון

 שכן שילמו.  הכסף יתחלק בין הרשויותו, בתוכנית ההשקעות לא משתתפתאת המצ'ינג  22 מעבירה עד סוף דצמבר 

האשכול צריך להעביר את דרישת התשלום כדי להצליח לקבל את הכסף ממשרדי הממשלה, הכסף   :עווד פואד

 חנו חייבים את דרישת התשלום על מנת להשתתף בתוכנית ההשקעות. לכן אנו  משרד הפניםבשלנו תקוע 

 .לאחר חתימה על הסכמים אנחנו נדאג לזה, ארז מבקשת לשלוח חיובים לרשויות :כהןאת -לי

אנחנו לא רוצים לעשות שינויים כי זה יעכב אותנו מאד בלוח זמנים   - : הרשויות עשו תוכנית השקעותכהןאת -לי

  ם בתוכנית ההשקעות.לא לעשות שינויתעבירו את זה לאנשי המקצוע שלכם שוב מבקשת   -בוולא נצליח לעמוד 

 הדבר נכון גם לרשויות שתקציבן מהקוק גדל.

 

העביר הסכמים חתומים ולאחר מכן את דמי המצ'ינג עבור כל התוכנית עד  רשויות מתחייבות בזאת להחלטה: ה

שניצלו את בין הרשויות מחדש . רשות שלא תעביר את כספי המצ'ינג, כספי התמיכה יחולקו 2022לסוף דצמבר 



 
 
 
 
 
 

 

על מנת שנוכל לעמוד במימוש מלא   יים מתוכנית ההשקעות שאושרה. כמו כן, לא יבוצעו שינוהתקציב שלהן

  במסגרת לוחות הזמנים שנקבעו לתוקף ההרשאה.

 

 שכרעדכון חוזר 

חוזר זה אושר במועצת האשכול, לפני  הסכם שכר לעובדי אשכולות,  2021משרד הפנים הוציא ביוני   :כהןאת -לי

לאשר את התיקון  אני מבקשת כחודש קיבלנו מסמך תיקונים להסכם, אלה תיקונים שטובים לעובדי האשכולות. 

 שיצא ממשרד הפנים 

 החלטה: אושר עדכון חוזר השכר לעובדי האשכול 

 

 מחלקת הכספים רימא עבד החלפה לחל"ד למנהלת 

, אנו מחפשים מנהל  עד שנהרימא מנהלת הכספים יוצאת לחל"ד , אנחנו רוצים לאשר גיוס למחליף כהן: את -לי

 רה.  כספים/גזבר לשעבר, מישהו עם ניסיון ברשויות מקומיות לאיוש המש

 לצאת לגיוס ממלא מקום לרימא לתקופת החל"ד החלטה: אושר 

 

 עדי הרטל כמלווה תהליך בחירת המנכ"ל 

 בחירת המנכ"ל  לווה את תהליךכמעדי הרטל   רציתי לאשר במועצה אתכהן: את -לי

  החלטה: עדי הרטל מאושר כמלווה תהליך בחירת המנכ"ל

 

 חצי מרתון הגליל 

 בצורה אשכולית. : זה מרוץ שמתקיים כבר כמה שנים לנקרי  שמעון

 נותן פירוט על המרוץ  פרידלנד:אורי 

אנחנו   , גם שעכו לא במסלול הקייםמציע להציע פרסים כדי לעורר עוד את העניין סביב המרוץלנקרי: שמעון  

 שותפים מלאים וזהו מרוץ אשכולי. 

ה של המרוצים על מנת לחבר אותם לתהליך הרחב  צוות המנכ"לים ביקש לפרסם את הלו"ז קדימ :כהןאת -לי

   ללחצי מרתוןהאשכולי והכנה  

 : אנחנו צריכים להשקיע בשם של האזור וזה אחד האפשרויות לעשות את זה לנקרי  שמעון

 אתם עוברים דרך שלומי?  נעמן:גבי 

השתתפות  לעודד את אני רוצה  ,הנושא יעלה בישיבה לתכנן את המירוץהיום נפגשים אנחנו  פרידלנד:   אורי 

 . ספרה תי ב קבוצות ריצה, תושבים והרשויות דרך 

 

 :לקידום היתרי בנייה לתעשייה קו"ק מרכז אזורי

שיון עסק  יבאזורי התעשייה ועד לקבלת ר פרק הזמן ליזם מרגע הגשת הבקשה לאיתור קרקע  -נותן רקעכהן: ניב 

נגף המרכזית הסה לטפל באבן  ומשרד הכלכלה מנ  של משרד ראש הממשלהתחרותי קו"ק   .חודשים 70עומד על כ 

מבלי לפגוע  זאת  ,רגולטורים 40מכ של התהליך וזה קבלת ההיתר לבנייה במהלכו נדרש היזם לקבל אישור 

הצפון,  מבקש להקים פיילוט באחד מאשכולות  הקו"ק  . ןלחזק אותואף בסמכויות הוועדות המקומיות/מרחביות 

תיק לקוחות , מנהל זמנהל מרכמהנדס עיר לשעבר(, ס. המרכז ויעמיד מנהל מרכז בתפקיד מקצועי ) אתאשר ינהל 

. בנוסף,  ופקע"ר כמו כן ישבו במרכז הרגולטורים המרכזיים שהם הגנ"ס, כב"או , שילווה את היזמים בתהליך



 
 
 
 
 
 

 

ינוהלו ע"י מנהל המרכז בעלי התפקיד הנ"ל  במרכז יועסקו בודקי תוכניות ומידענים שיעבדו בצורה מטריציונית. 

, כדי לעודד את על ההיתר בסופו של דבר. מעבר לזהמו שיחת אלו  םלמהנדסי הוועדות והיהיו כפופים מקצועית אך 

מהזמן של בודקי   ה שבה אחוז מסויים  הקו"ק מאפשר לגבש תפיס ,היתריםהההצטרפות של הוועדות למרכז 

הוועדות בהתאם לצרכיהם בעיקר  הם יעבדו בעבור  מסויםהתוכניות והמידענים הם יעבדו בעבור המרכז, ואחוז  

עומדים ביעדים נתוגמל   אנחנו השנים ועל כל שנה ב  3מלש"ח ל  5.61סביב נושאי תעשייה. התקצוב של המרכז הוא 

אנחנו   וועדות תכנון ובנייה.  7באשכול פועלות  ₪ נוספים כדי לייצר שיתופי פעולה נוספים עם הוועדות. במליון

כיוון שחלקכם משמשים גם כיו"ר של ועדת תכנון או שיכולים  ראשון את ההסכמה העקרונית שלכםצריכים בשלב 

לקחת חלק בפיילוט )זה קו"ק תחרותי(    בקשהלהגיש  להשפיע על יו"ר ועדה להצטרף למרכז. אנחנו צריכים עד מחר

. בשלב מאוחר יותר אחרי שנגבש ם על אזורי התעשייה באשכוליומעט נתונים טכניולהגיש מי מהוועדות מצטרפות 

בהמשך  ש. חשוב לציין נבוא לקבל אישור מכל יו"ר ועדה  תפיסה ברורה יותר לניהול המרכז והשת"פ עם הוועדות

כמו  לא תתאים. המתגבשת יסה  והתפ במידהזאת  ת העקרוניההסכמה  השניתנ גם אחרי קו"ק  דחות את התוכלו ל

מעודד שיתופי פעולה בנושא בין אשכולות כיוון שהרבה פעמים אין חפיפה בין הרשויות החברות בוועדות קו"ק כן ה

   .בסופו של דבר נצטרך לקבוע מי האשכול המובילאבל  לבין הרשויות שחברות באשכול

גם  ונוח לעשות בו עסקים שכמקום  אזור ה  למיתוגגם יעשה טוב אנחנו מאמינים שזה מהלך שיקצר את התהליך ו

   וכלו בשלב מוקדם יותר להנות מארנונה.תיזרז הקמה של עסק חדש ואז יהיה גם רווח ישיר לרשויות כי 

הרגולציה היום   זה לוקח להם אפילו יותר זמן כי זה הממוצע. ויש כאלו ש  זמן זה המון ים חודש 70: לנקרי  שמעון

, אני  היא ארוכה מאד וזה מוריד את ההתפתחות של העיר, המדינה מציעה מהלך שיוביל לזירוז קבלת ההיתרים

 .אוויר לנשימהחושב שזה יהיה 

 האשכול יוציא מכתב שמבקש מיו"ר הועדות לאשר את המהלך הזה. מבקש ש

 

מתחבר לרצון  של האזור וסייע לזרז פיתוח  לתחושתי זה יכול להיות מהלך שמשנה את הלך הרוח ויכהן: את -לי

   .של אזור התעשייה בכברי וגם של משולש בן עמי סביב הפיתוח שלנו להיות מעורבים גם

 

להוציא מכתב ליושבי ראש    מהאשכול בקשתההתקדמות עם הקו"ק ומהחלטה: המועצה מאשרת עקרונית את 

 הועדות לטובת העניין

 

 ירכא מכרזי תשתיות 

להשתמש במכרז אשכולי לקידום פרויקט תשתית. אנחנו מבקשים לעשות הסכם  ירכא מבקשת  :כהןאת -לי

 משולש עם אשכול המפרץ לטובת מכרז כביש עוקף דרומי ועם אשכול כנרת ועמקים למכרז שיפוצים. 

שהחוזה הוא בין אשכול שלנו לבין אשכול אחר,  , מכיוון להסכם עוקף דרומי סייג להביע : אני רוצהלנקרי  שמעון

ואנחנו לא יכולים לאפשר לאשכול להיות חשוף  מלש"ח 14. זה פרויקט שעולה כ אני מבקש לשים ערבויות על הכסף

 סיכונים בסכומים הללו ל

עם  ועם האשכול חודשים, ולכן אנחנו עובדים  4-6מי שלא יודע יש ועדה קרואה בירכא וזה לוקח כ: חביש ווהיב

 . המכרזים שהאשכול מביא

את   להסביר : מכיוון שאנחנו נכנסים לסיכונים של הכסף אנחנו רוצים ערבויות, עדי תנסה שניה  לנקרי  שמעון

 הסיכונים 



 
 
 
 
 
 

 

מכיוון שהאשכול הינו גוף  יותר מכך.לא ו  לסכום הקיים לביצוע העבודותעד  האשכול יכול להיות חשוף : הרטל עדי

אשכול ככל  חשבון של ה ולכן עדיף שהכספים יופקדו ב ,רזה מבחינה כספית, הוא לא יכול לעמוד בבעיות תזרימיות

 . יאפשר והדבר 

הסכם להכניס באני מבקשת  של המועצה. ון נפרדהייתה על כך שהכסף יישב בחשב  ההסכמה האחרונה כהן: את-לי

הסמכות האחרונה לאשר תשלומים לקבלן, ולירכא לא תהיה אפשרות עיכוב שהמפקח של אשכול המפרץ יהיה בעל  

   כספים.

 עדי מה אתה מציע לעשות? : לנקרי  שמעון

 ה היא שלכם.טת חלה אני מציג את הסיכונים, ו: הרטל עדי

 

, במידה וירכא לא יוכלו לשלם מכספי ההרשאה הם ידאגו למקור תקציבי  מציע להכין כתב שיפוי :דוידוביץ משה

 אחר באופן מיידי.  

 

לאשכול להפעיל את מכרז התשתיות של אשכול המפרץ לטובת המועצה המקומית  המועצה אישרה החלטה: 

החלטה זו תקפה גם לגבי  .עליו לצד החשבון הייעודי עליו האשכול יוכל להסתמך בתנאי שיהיה כתב שיפויירכא ו

 השיפוצים וכל הסכם עתידי לתשתיות.מכרז הסכם 

 

 מבנה ארגוני 

, אני  לקדם את מחלקות איכות סביבה ושירותים חברתיים לרמת אגפיםאישרנו בפעם האחרונה : כהן את-לי

 צוער נוסף. מבקשת לעגן את זה בשקף מבנה ארגוני. בנוסף, מבקשת לאשר 

 ממשרדי ממשלה?  מןהאם זה ממו שמואלי אייל

והכנסות    תקציבים ייעודיים  מתוךנות מ ממוהמטה ממומן על ידי משרד הפנים, והאגפים והמחלקות כהן: את -לי

 האשכול 

 חירום? : מדוע החוסן לא יושב תחת נעמן גבי

חושבת שזה צריך להיות החלטה של המנכ"ל   אני ,שצריך לדון על מיקום מרכז החוסןאני מסכימה  כהן:את -לי

 או שלכם.  הבא

החלטה, אבל קודם כל  לאת אני מבקש שתבחנו את זה ותגיעו -לדחות את ההחלטה, לי : אני מציע לנקרי  שמעון

 נאשר את מנהלי האגפים החדשים.   אווב

 

 מוצג אושרהארגוני ה  החלטה: המבנה

 

, אני רוצה שמפעיל את מרכז החוסן " הגוף משאבים"יש לנו בעיה עם  - את כהן: נושא נוסף שחשוב לי להעלות -לי

, היא עושה עבודה מצוינת ואנחנו נתקלים לא פעם בבעיות אל מול  לתוך האשכול להכניס את מנהלת מרכז החוסן

 " משאבים"

 

את מרכז החוסן לתוך האשכול כגוף  עכשיו ולא להכניס   : אני בעד לבחון את זה כשיגיע מנכ"ל חדשלנקרי  שמעון

 אורגני 

 



 
 
 
 
 
 

 

 

 מנכ"לית  ניעדכו

   כהן: ליאת

יאיר יהיה איתכם בקשר לחדש    106מוקד  אנחנו מתקדמים עם המוקדים, רשויות שרצו את  - 106מוקד  -

 , זה יהיה מוקד מצוין ואני ממליצה מאד להצטרף אליו. את ההסכמה

  6כ  התזמורת האשכולית יוצאת לגרמניה שאושרה כבר על ידי משרד החינוך,  - לגרמניהמוסיקה   משלחת -

 נערים ונערות  20בוגרים ועוד כ מלווים 9, ויוצאים כרשויות משתתפות בתזמורת, המימון הינו גרמני

 

 

, כדי להימנע משינויים  מורשי חתימהלמשימות האשכול ולבישיבה הקודמת הוחלט על מינוי ממלא מקום   -

ושמעון יחתמו על כל ההסכמים והשיקים עד ליציאתה של רימא לחלד, ואז במידה ויידרש    רימא תכופים, 

 .  ייכנס לתוקפו המינוי של ניב כמורשה חתימה זמני

 

 הישיבה ננעלה. -סיום הישיבה 

 הפרוטוקול מאושר, 

 

 את כהן  -לי

 מנכ"לית 

 אשכול רשויות גליל מערבי 

 שמעון לנקרי 

 ראש עיריית עכו 

 יו"ר אשכול רשויות גליל מערבי

   

 יפתח שי כותב הפרוטוקול:  

 

                                                   


